
   GroenNieuws 
 
Nieuwsbrief voor de ouders/verzorgers van de leerlingen van het Groen van Prinstererlyceum 
 

 

Welkom 

Beste ouders/verzorgers, 
 
Van harte welkom bij de aprileditie van GroenNieuws. Aan de vooravond van de meivakantie praat ik u bij over 
de meest recente ontwikkelingen op onze school, te beginnen met de benoeming van de nieuwe directeur. 
Daarnaast vindt u o.a. bijdragen over de vacatures, de eerste collega’s die aangenomen zijn, huisvesting, de 
reizen, de uit de hand gelopen examenstunt en MuToDa. Ik wens u veel leesplezier! 
 

 
Personalia 

 
Nieuwe directeur 

 
Sinds vorige week is bekend wie de nieuwe directeur van ’t Groen wordt met ingang van 1 augustus a.s. Dat is 
Jordi van der Poel, sinds een aantal jaar teamleider van het vwo. Vanaf deze plek van harte gefeliciteerd. Dank 
aan de benoemingsadviescommissie. Fijn dat er een nieuwe directeur is, ook prettig dat deze benoeming zorgt 
voor continuïteit op ’t Groen en dat de inwerkprocedure minder omslachtig zal zijn in vergelijking met een 
nieuwe directeur van buitenaf. Dat neemt niet weg dat Jordi tijd krijgt om zich op zijn nieuwe functie voor te 
bereiden. Dat betekent dat hij met ingang van 1 mei geen teamleider meer zal zijn van het vwo. De maanden 
mei en juni zal hij gebruiken om alle collega’s individueel te spreken en het inwerktraject te doorlopen. Om dit 
mogelijk te maken hebben we intern een tijdelijke teamleider aan kunnen wijzen, Tanja Valstar. De keus is op 
Tanja gevallen vanwege meerdere redenen. Ten eerste is zij eerder teamleider geweest op het VOS, zij krijgt 
ruimte in haar rooster doordat haar examenklassen wegvallen en daarnaast is zij bereid anderhalve dag extra te 
werken in de komende maanden om deze taak op zich te nemen. Na overleg met de MR hebben we snel kunnen 
schakelen en is Jordi gestart met het inwerken van Tanja. Zij zal vanaf 1 mei het vwo-team leiden tot aan de 
zomervakantie. Parallel wordt er een in- en externe procedure gestart voor de vacature teamleider vwo. Deze 
zoeken we per 1 augustus a.s. De vacature is deze week geplaatst. De bedoeling is dat we in de week van 15 mei 
de eerste ronde gesprekken voeren en dat we hopelijk per 1 juni iemand kunnen voordragen voor benoeming. 
Met inachtneming van opzegtermijnen zouden we dan bij de start van het nieuwe schooljaar de personele 
bezetting van de directie weer op orde hebben.       
 

 
Afscheid  

 
Op woensdag 10 mei nemen we afscheid van Anton Wesselius. Hij heeft 43 jaar bij Lentiz en 
zijn rechtsvoorgangers gewerkt, dus het is een mooi moment om daar even bij stil te staan. 
Vanaf 19.30 uur start de receptie in de kantine.  
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Vacatures 

 
Teamleider vwo    1,0 fte, zoals hierboven beschreven 
Bedrijfseconomie/economie  0,8 – 1,0 fte  
Technisch onderwijsassistent  1,0 fte 
Financiële administratie   0,5 – 0,6 fte  
Engels    0,6 – 1,0 fte (op zoek naar twee kandidaten) 
Nederlands   0,8 – 1,0 fte 
 
Dit zijn de eerste vacatures die komen bovendrijven als we naar de formatie kijken. Mogelijk komen er straks, als 
de instroom in de hogere jaren en de definitieve samenstelling van klas 1 bekend zijn meer vacatures 
beschikbaar. In een eerder stadium hebben we al enkele collega’s voor komend schooljaar aan kunnen nemen. 
Een volledig overzicht van komende en gaande mensen verschijnt in de juli-nieuwsbrief. 

 
Aanmeldingen 

 
We starten de nieuwe cursus met 276 leerlingen in klas 1, die worden verdeeld over twaalf eerste klassen. We 
wachten de ophoging van de groep 8-testen af om de indeling definitief te maken. Op woensdag 21 juni 
ontvangen we de ouders van de nieuwe brugklassers.  
 
 

Tijdelijke huisvesting 
 

In verband met de groei van het aantal leerlingen zal er tijdelijke huisvesting geplaatst worden op het sportveld. 
Deze units kunnen eventueel uitgebreid worden op het moment dat we kunnen starten met het 
vernieuwbouwtraject. 

 
Huisvesting 

 
Het gaat gebeuren, dat gevoel wordt steeds sterker, maar er moet nog een besluit genomen worden door de 
gemeenteraad. We hangen de vlag dus nog niet definitief uit. De voorbereidingen zijn in een vergevorderd 
stadium, dus mocht het groene licht komen dan kunnen we snel schakelen. De afgelopen weken merkten we al 
dat het heerlijk is om te dromen over een nieuw gebouw, dat er bijvoorbeeld zo uit kunnen komen te zien …  

 
 

 
 
 
 
 
 

 
Oproep MR 

 
Vorig jaar werd de heer Murat Kiliç herkozen als ouder in de MR, dit jaar loopt de termijn van Annemarie Bijl af. 
Dat betekent dat er weer een plaats voor een ouder beschikbaar is. Annemarie heeft aangegeven dat zij zich 
herkiesbaar zal stellen, maar dat zij er heel goed mee kan leven als andere ouders belangstelling hebben en er 
vervolgens verkiezingen zouden moeten plaatsvinden. Dus hebt u belangstelling voor een plek in de 
medezeggenschapsraad, laat het dan weten via het e-mailadres:  mr-gvp@lentiz.nl.  
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Reizen 

 
Kenia 

 

 
In twee groepen hebben ruim twintig leerlingen afgelopen weken Kenia bezocht in het kader van het Klas4Klas- 
project. Wat stond er allemaal op het programma tijdens deze 9-daagse reis? De korte samenvatting die geen 
recht doet aan alle ervaringen, maar die wel een indruk geeft: sociale projectbezoeken, hiken, dieren spotten 
(o.a. olifanten, apen, bavianen, impala’s), omgeving verkennen, sportactiviteiten organiseren, gebarentaallessen 
geven, cultuur snuiven, het primitieve leven van o.a. de Masai zien tot aan relaxen bij het resort aan het strand 
ter afsluiting.  
  

Krakau 
 
Eind maart zijn zowel de 4 mavoleerlingen als de 5 havoleerlingen een aantal dagen naar Krakau geweest. Naast 
de prachtige stad bezoeken hoort bij deze reis o.a. een bezoek aan Auschwitz, indrukwekkend. Om de reis niet 
al te zwaar te maken was er uiteraard ook ruimte voor ontspanning o.a. met paintballen en Karaoke. We hopen 
van harte dat het de leerlingen een goede impuls gegeven heeft voor het aanstaande examen.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Skireis 
 
En dan ontstond het spontane idee om tijdens het lange Paasweekend de 
skireis naar Kaprun nieuw leven in te blazen. Dat idee kon op heel veel 
enthousiasme rekenen. Dus op donderdagavond 6 april ging een bus vol 
skiliefhebbers richting Oostenrijk.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
Ouderavond maandag 19 juni 

 
Op maandag 19 juni vindt er in de studieruimte een lezing plaats die gepresenteerd gaat worden door Aletta 
Smits, het thema:  

Het puberbrein  
 
Dr. Aletta Smits geeft sinds 2009 presentaties in het land. Ze wilde eigenlijk cabaretier worden, 
maar ze kan niet zingen. Dat is maar goed ook, want presentaties geven is mooi werk en ze prijst 
zich gelukkig elke keer als ze voor een zaal mag staan om over die wonderlijke pubers te vertellen.  
 
Aletta studeerde Engels en heeft lang lesgegeven op diverse middelbare scholen en op de lerarenopleiding van 
de Universiteit Leiden. Voor het schrijven van haar proefschrift bleek het nodig over psychologie en ict te leren, 
en dat, samen met haar leservaring, zette haar op het spoor van de pubers. 
 
Naast haar lezingen werkt ze als onderzoeker en docent bij de Hogeschool Utrecht. 
 
Aletta is een gerenommeerd spreker en we zijn blij dat we haar mogen verwelkomen om met u te praten over 
de mooie en ingewikkelde tijd die het puberleven met zich meebrengt. Het wordt een avond van herkenning, 
saamhorigheid en vrolijkheid. Daarnaast ontvangt u waardevolle tips.  
 
Via de website van school kunt u zich inschrijven, er zijn 120 plaatsen beschikbaar. De avond start om              
19.30 uur.  

 
 

Examenstunt  
 
Helaas is de examenstunt van dit jaar uitgelopen op een fiasco. In de media is de laatste jaren te lezen dat een 
zogenaamde kolderdag nog wel eens uit de hand loopt en voor vervelende, gevaarlijke situaties kan zorgen. Tot 
op heden bleven wij daar redelijk van verschoond. Maar dit jaar waren we tot ons verdriet, onze teleurstelling 
en boosheid zelf aan de beurt. Begon het afgelopen woensdag nog onschuldig met het ophangen van slingers en 
gefotoshopte afbeeldingen, daarna werd het al onrustiger door veel getoeter en rondjes rijden met scooters en 
een quad, het liep echt uit de hand op het moment dat er zakken meel in combinatie met water in het gebouw 
losgelaten werden. Dat zorgde niet alleen voor een enorme bende, het zorgde ook voor gevaarlijke situaties door 
gladheid, ook in de trappenhuizen. Daarop hebben we rond half een moeten besluiten de school te ontruimen. 
We hebben de politie gewaarschuwd, omdat een aantal leerlingen niet wilde vertrekken en het rondrijden met 
scooters en quad gevaarlijke vormen ging aannemen.  
 
Jammer dat dit gebeurt, het lijkt alsof deze uitingen jaarlijks extremer worden. Het gaat niet meer om een leuke 
dag hebben met elkaar om de schoolcarrière af te sluiten, maar kolderdag lijkt de vrijbrief om totaal onaangepast 
gedrag te tonen. Het is een zorgwekkende ontwikkeling. We gaan met de leerlingen die het betreft en die we 
hebben kunnen achterhalen de consequenties van hun gedrag bespreken. Een onderdeel van dat gesprek is in 
ieder geval de rekening voor de extra schoonmaak die we hebben moeten inhuren. Voor komend jaar hebben 
we in ieder geval geleerd dat we in een vroeg stadium met de leerlingen uit de examenklassen in gesprek gaan 
om na te denken over een goede invulling, want een examenstunt kan ook heel erg leuk zijn.  
 
Tot slot wil ik  nog melden dat niet alle examenleerlingen zich aangesproken hoeven voelen want, zoals het 
helaas vaak gaat, een relatief kleine groep bepaalt het sentiment. We hebben voldoende reacties gekregen van 
examenkandidaten die deze invulling niet kunnen waarderen. Dat is een hoopvol gegeven na een teleurstellende 
dag.   
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

8 juni 2023, MuToDa 2023 in de Stadsgehoorzaal 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dus noteer in de agenda: donderdag 8 juni, aanvang 20.00 uur. Kaarten à € 5,- te koop via de website van het 
theater (vanaf 1 mei)  www.stadsgehoorzaal.nl   
 

Vapen 
 
In deze nieuwsbrief, op verzoek van leerlingenraad en MR, deel ik met u een zorg rondom het vapen. Onderaan 
dit stukje staat een verwijzing naar de website van jmouders.nl rondom het vapen. Wat ons opvalt in school is 
dat het vapen populair is onder jonge leerlingen. Er wordt nog geen verband gelegd met roken, want de school 
is rookvrij, maar het vapen hebben we intussen al enkele keren in school (toiletten, kantine) aangetroffen. Er 
wordt erg uitgegaan van een onschuldig genotmiddel. We zien met name tweedeklasleerlingen die elkaar 
aansteken in het gebruik. Bij herhaling melden we het bij ouders en hebben we intussen ook enkele leerlingen 
naar huis gestuurd. We houden de school en de omgeving graag rookvrij, dus dat betekent ook vape-vrij. U kent 
uw eigen kind het beste, dus u kunt ook inschatten of u dit thuis bespreekbaar wil maken.   
 

Wat is vapen? Alles wat je als ouder wil weten (jmouders.nl) 
 
 
 
 
 
 

http://www.stadsgehoorzaal.nl/
https://www.jmouders.nl/wat-is-vapen-ouders/


 
 

 
En verder … 

 
Naast alles dat we hier beschreven hebben waren we de afgelopen weken ook nog druk bezig met: excursie langs 
de brandgrens in Rotterdam voor de 4 mavoleerlingen die niet naar Krakau zijn geweest, de hackathon in de FIA, 
waar een groep o.l.v. collega Brigite Boere de eerste prijs in de wacht sleepte (foto 1), bezoeken aan de rechtbank 
met leerlingen uit leerjaar 4 van alle afdelingen, de afronding van de schoolexamenperiode voor de 
examenleerlingen, intakegesprekken met de nieuwe leerlingen en hun ouders, nadenken over de plannen voor 
komend schooljaar, het voorbereiden i.s.m. de gemeente van de conferentie over het tegendringen van 
wapenbezit onder jongeren, bezoek van alle leerlingen uit leerjaar 1 naar Masamuda (foto 2), de uitwisseling van 
T3V in Slovenië (foto 3), het oefenen voor MuToDa. Kortom, we hebben ons niet verveeld.   
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

Tot de volgende keer 
 
De laatste nieuwsbrief van dit jaar zal verschijnen op donderdag 6 of vrijdag 7 juli. Voor nu wens ik u … 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Met vriendelijke groet 

 
Harry Chambone


